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DdeG, Girona
El grup municipal de Con-
vergència i Unió ha demanat a
l’equip de govern de Girona que
demani a l’empresa elèctrica
que traslladi el transformador
ubicat al capdamunt del carrer
Serra de Bestracà, al sector de
Puigvistós II.  Un grup de veïns
ha recollit firmes per reclamar
precisament aquest trasllat i tot
i que va entrar la petició per es-
crit  el 17 d’agost, encara no han
rebut cap resposta. Juntament
amb la petició hi havia una vui-
tantena de signatures. El regi-
dor nacionalista Joan Bosch ha
demanat també que l’Ajunta-
ment tingui en consideració els
veïns i els respongui la carta en-
trada al registre municipal.

Entre els raonaments dels
veïns hi ha la manca de visibili-
tat que provoca l’estructura,
que es complicarà quan els cot-
xes de la futura urbanització de
Can Llobet surtin per Serra de
Bestracà. A més, temen que
amb els nous habitatges s’in-
crementi la potència energètica
i recorden que el transformador
està descuidat: pintant, amb teu-
les del sostre que cauen i amb
fàcil accés a uns cables elèc-
trics.

El regidor d’Urbanisme de
l’Ajuntament de Girona, Joan
Pluma, que ja va dir fa uns me-

sos que el transformador no es
traslladaria, manté aquesta po-
sició. Segons ha explicat, el tras-
llat l’hauria de pagar l’Ajunta-
ment perquè l’empresa no té
cap necessitat de fer-ho. Ha re-
cordat que l’aparell dóna elec-
tricitat no només als veïns afec-
tats sinó també a altres resi-
dents i a la futura urbanització
de Can Llobet. Pluma però, sí
que ha assegurat que ha reque-
rit a l’empresa que condicioni la
instal·lació per evitar algun in-
cident.

De totes maneres, nega que

l’edifici pugui povocar proble-
mes de visibilitat, una opció que
mantenen tant els veïns com
CiU. En un futur, juntament amb
la urbanització de Can Llobet,
està previst que es connecti la
zona amb un nou vial que hau-
ria de servir precisament per
alleugerir el trànsit pel carrer
Serra de Bestracà.     

El regidor d’Urbanisme ha
volgut recordar que el transfor-
mador que ara és origen del
conflicte ja estava en el mateix
indret molt abans que la majo-
ria de les cases i els residents

que ara en reclamen el trasllat.
A més, manté que l’espai pro-
posat pels veïns afectaria altres
cases i que es canviï o no, «algú
sempre l’acabarà tenint al cos-
tat».   

Pel que fa a les queixes per
no haver respost a una carta
dels veïns entrada per registre
a l’agost, recorda que almenys
hi ha hagut tres reunions –co-
missions de seguiment de l’U-
nitat d’Actuació de Can Llobet–
on s’ha pogut tractar sobre
aquest tema i altres que afecten
el sector.

CiU reclama el trasllat d’un transformador
de Puigvistós o que es mani reparar-lo 
El regidor d’Urbanisme afirma que no molesta i que s’han requerit millores a l’empresa

MONTILIVI

L’ESTRUCTURA. El transformador està en mal estat i els veïns reclamen que s’ubiqui en un altre indret. 
TAPI CARRERAS

■ Els veïns de la
zona han recollit
unes vuitanta
firmes reclamant 
el canvi d’ubicació

DdeG, Olot.
L’Ajuntament de Sant Joan de
les Abadesses ha iniciat un
pla d’eliminació de les barre-
res arquitectòniques d’una
part del municipi, amb la in-
tenció de facilitar l’accessibi-
litat de les persones amb mo-
bilitat reduïda i les persones
que porten cotxets per a na-
dons. En aquesta primera
fase del projecte la brigada
municipal ha adaptat 6 vore-
res del centre de la vila i a
l’entorn del centre d’as-
sistència primària.

L’operació ha consistit a re-
baixar l’alçada de les voreres,
posar-hi rampes i unes ban-
des de panot per a la gent in-
vident, detectables i de color
vermell i, a més, amb unes pi-
lones per tal d’evitar que els
conductors hi aparquin al da-
munt. 

Aquesta actuació és fruit
de la jornada de sensibilitza-
ció sobre les barreres arqui-
tectòniques que va tenir lloc
el gener d’enguany i que van
organitzar l’Associació Giro-
nina de Disminuïts MIFAS i
l'Ajuntament. A la jornada es
va elaborar un pla que el con-
sistori preveu desenvolupar
per fases o segons uns itine-
raris.

Sant Joan aplica
un pla contra
les barreres
arquitectòniques
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DdeG, Castell-Platja d’Aro.
Un total de 25 activitats con-
figuren la proposta nadalenca
de diversió, oci i cultura de
Castell-Platja d’Aro i s’Agaró,
del 30 de novembre al 5 de ge-
ner. Destaquen especialment
les representacions del Pes-
sebre Vivent de Castell d’Aro,
una nova edició del Parc In-
fantil de Nadal, el Concurs de
Pessebres, Diorames i Com-
posicions Nadalenques o les
diverses exposicions al cas-
tell de Benedormiens de Cas-
tell d’Aro.

El dissabte 4 de desembre
se celebrarà l’Encesa de
Llums de Nadal a la plaça de
l’Ajuntament de Platja d’Aro,
popular acte que dóna el tret
de sortida a totes les activitats
nadalenques del municipi.
Aquest any, l’acte serà prota-
gonitzat per dos actors cone-
guts de la sèrie televisiva El
cor de la ciutat.

L’Ajuntament de Castell-
Platja d’Aro assegura haver
pensat «propostes per a totes
les edats i per a tots els gustos».
Per exemple, el diumenge 12
de desembre es farà la XXIII
Marxa dels 20 Quilòmetres;
el dia 13 una Festa de Nadal
de les escoles de primària; a
més de tiós i quines populars,
cursos d’embolicar regals i
exposicions al castell de Be-
nedormiens, entre d’altres
activitats.

Platja d’Aro
proposa 25
activitats molt
diverses per a les
festes de Nadal

OCI I CULTURA

ICV-EA, juntament amb els al-
tres grups que formem l’oposi-
ció a l'Ajuntament de Sant Feliu,

vàrem creure convenient demanar
la compareixença del regidor Jo-
aquim Clarà per aclarir uns fets
que des del nostre punt de vista
eren intolerables. En la comparei-
xença del passat ple del mes d’oc-
tubre, les nostres sospites van ser
confirmades en sentir les explica-
cions del regidor Clarà. Des d’ICV-
EA estàvem i estem convençuts
d’haver obrat correctament, amb
consciència i responsabilitat per
defensar la veritat i els interessos
de la gent de Sant Feliu. 
SOBRE ELS FETS se n’ha parlat abas-
tament. Creiem, però, que un re-
sum de tot plegat no està de més
per posar els lectors en situació. 

L’any 2001, l’equip de Govern
presidit en aquell moment per
Joan Alfons Albó, decideix col·lo-
car uns pals de promoció en di-
verses entrades de la Ciutat, des-
prés d’un procés de contractació
força dubtós, es va encarregar a
Pol Torró la fabricació de 16 pals.
Més tard també se’l va contractar
per fer-ne la col·locació, en aquest
cas, però, directament, sense cap

contractació prèvia. 
Un cop l’escàndol de les factu-

res irregulars de Topalxa i Pol Tor-
ró va esclatar, ens vàrem dedicar a
comprovar si les feines s’havien re-
alitzat o si eren correctes. La nos-
tra sorpresa vingué en constatar
que no s’havien fet, en part, alguns
d’aquells treballs. En el ple extra-
ordinari del 5 de desembre –on
vam forçar l’equip de Govern a par-
lar sobre un tema que segons ells
ja estava tancat i ben solucionat–
es va preguntar al Sr. Clarà sobre
els treballs i les respostes que
donà en el ple no s’avenien amb la
informació  que disposàvem. Això,
aquesta desinformació, va ser el
que ens va fer investigar més a
fons l’afer, al final després d’un
munt de peticions, informes i pe-
ritatges (tant per part nostra, com
per part de l’equip de Govern) es
va arribar a les conclusions que
han portat a la compareixença del
regidor Joaquim Clarà en el ple. 

Ara sabem, per exemple, que la
feina de col·locació va ser entre un
25 i un 40% més cara del preu de
mercat, que Pol Torró va presen-
tar el pressupost un cop fet el tre-
balls, o bé que es va fer servir el

personal i el camió de la brigada,
tot i que a la factura ja es cobra per
aquest concepte. Tot això és el que
podríem considerar «peccata mi-
nuta», els pecats venials dels pro-
cés. El greu es que es va pagar per
treballs que no es varen realitzar,
tal com va reconèixer el mateix re-
gidor en la seva compareixença en
el ple. L’escàndol doncs és doble,
per una part no es va dir la veritat
en el primer ple, «per precipitació»
segons les paraules del mateix re-
gidor, i més tard es reconeix que
es va pagar per un treballs que en
part no es varen fer mai, «només
100.000 pessetes ( 240.000 segons
el nostres càlculs). Davant de tots
aquests fets comprovats, demos-
trats i reconeguts, creiem que era
la nostra obligació tant moral com
política de demanar la dimissió del
regidor Joaquim Clarà del seu càr-
rec. 

Hem cregut convenient deixar
uns dies de reflexió a l’equip de
Govern, i sobretot a l’alcalde. A dia
d’avui, però, res no ha canviat res-
pecte a la situació de fa quinze dies. 

A ICV-EA creiem fermament en
els principis democràtics, sabem
que aquests es basen en la con-

fiança per part dels electors en els
seus polítics, i que aquesta no es
pot defraudar. Si això passa, l’úni-
ca sortida digna, al nostre enten-
dre, és la dimissió. Aquesta con-
fiança, però, també l’ha de tenir l’al-
calde vers els seus regidors en els
qui delega les funcions. Ens es-
candalitza pensar que després de
tot el que ha passat, l’alcalde Mi-
quel Lobato tingui «confiança ple-
na» en el Sr. Clarà, els fets recone-
guts són greus, suficients per reti-
rar-li les competències. Ens es-
candalitza més, però, el fet que tot
plegat no li sembli greu a l’alcalde
i als membres de l’equip de Go-
vern. Si això es així, ens trobem da-
vant de l’amoralitat, el no diferen-
ciar el que és bo i el que és dolent,
el què és correcte del què no ho
és, i això al nostre entendre és el
pitjor que li pot passar a qualsevol
equip que estigui al capdavant d’u-
na institució com l’Ajuntament. 

Tenim l’esperança que l’alcalde
Lobato prengui una decisió im-
portant en breu, si no, estarem re-
trocedint i molt en la consolidació
democràtica que la nostra societat
reclama.

* Regidor d’ICV-EA a l’Ajunta-
ment de Sant Feliu de Guíxols
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Arguments per a una dimissió
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